

SUMMER TIME - A CRITICAL TIME

by: The Callerlab Board Of Governors

We are entering the summer season and, in many areas, dancing activities will be curtailed. Classes throughout the country have had their graduation exercises. Now the real challenge is before us. We have introduced many new dancers to the wonderful world of square dancing, and we assume that most of them are interested in continuing their new-found hobby. Now let's encourage them so that their enthusiasm doesn't diminish during the summer months. In areas where clubs take a break from dancing during the summer, maintaining the enthusiasm of new dancers may pose a bit of a problem. However, your new dancers can be included in many activities which may or may not involve dancing.

Summertime is a good time to nurture the seeds of those friendships planted during the busy fall and spring classes. Now is the time to make them grow. How about a patio party or a pool party with lots of good food and time to relax and get to know one another? Or a barbecue? Or a picnic? Perhaps the patio or a cleaned out garage (a bonus, incidentally) will provide space for a bit of practice and relaxed dancing. One need not invite the entire group at one time but might consider smaller groups of people with similar backgrounds, abilities etc. And, of course, square dancers seem to make their best recipes when invited to lend a hand to provide food.

Camping trips also offer a great opportunity for including the new dancers in a relaxed, fun atmosphere where they can get to know club members and each other. If you are going to an out-of-town dance or a nearby festival, you may want to invite some of the new dancers to go along. They might be hesitant to go on their own but would jump at the chance to go with someone friendly who could help and encourage them.

Although there will be many workshops available to the newly graduated dancers, do not push them into an experience which might be discouraging and frustrating to them. Instead, encourage them to experience the fun of dancing at the level at which they graduated and to develop expertise at that level for a year or more before they move on to new programs. You will make a welcome contribution to reducing the drop-out rate if you do this.

Please remember to provide that personal touch for the newly graduated dancers during the summer months. Encourage them to appear on the club doorstep with dues in hand when the fall dance season starts.

Happy Dance season



SOMMERZEIT - EINE KRITISCHE ZEIT

von: The Callerlab Board Of Governors

Die Sommerzeit beginnt, und überall nehmen die Tanzaktivitäten ab. Die Classes haben ihre Graduations hinter sich. Jetzt liegt die eigentliche Herausforderung vor uns. Wir haben viele neue Tänzer mit der wunderbaren Welt des Square Dance vertraut gemacht. Wahrscheinlich sind die meisten von ihnen daran interessiert, ihr neues Hobby weiter auszuüben. Also laßt sie uns dazu ermutigen, damit dieser Enthusiasmus nicht während der Sommermonate ermüdet. In Gebieten in denen die Clubs eine Sommerpause machen, mag das etwas schwierig sein. Trotzdem können Eure neuen Tänzer an vielen Aktivitäten teilhaben, egal ob diese mit Tanzen verbunden sind oder nicht.

Die Sommerzeit ist die richtige Zeit, um die neuen Freundschaften zu festigen, die während der Herbst- und Frühjahrs-Cclasses entstanden sind. Wie wäre es mit einer Party auf der Terrasse oder am Pool, mit gutem Essen und viel Zeit, auszuspazieren und sich kennenzulernen? Oder ein Barbecue? Oder ein Picknick? Vielleicht bietet die Terrasse oder eine ausgeräumte Garage (noch ein Vorteil) genug Platz, um ein wenig zu tanzen und zu üben? Man muß nicht gleich die ganze Gruppe einladen. Aber eventuell kleinere Gruppen von Leuten mit ähnlichen Interessen und Fähigkeiten. Square Dancer scheinen übrigens immer ihre besten Rezepte auszusuchen, wenn sie gebeten werden, etwas zu essen mitzubringen.

Campingausflüge bieten neuen Tänzern eine gute Gelegenheit, um in einer entspannten und lustigen Atmosphäre sich gegenseitig und die Clubmitglieder kennenzulernen. Falls Du zu einem Clubabend oder einem Special in einer anderen Stadt gehst, könntest Du einige der neuen Tänzer einladen, mit Dir zu kommen. Sie zögern vielleicht, alleine dorthin zu gehen. Aber ein Angebot, jemanden zu begleiten, der freundlich ist und sie ermutigt, nehmen sie gerne an.

Obwohl es eine Menge Workshops für neu graduierte Tänzer gibt, dränge sie nicht dazu, eventuell Erfahrungen zu machen, die sie entmutigen oder frustrieren. Statt dessen ermutigen sie, Spaß am Tanzen auf ihrem Level zu haben. Sie sollten mindestens ein Jahr auf dem Level üben, auf dem sie gerade graduiert haben, bevor sie ein neues Programm ausprobieren. Damit würdest Du einen willkommenen Beitrag zur Verringerung der Ausfallquote machen.

Bitte denke daran, diesen freundschaftlichen Kontakt zu den neuen Tänzern auch während der Sommermonate zu halten. Ermutigen sie, zu Beginn der Herbstsaison mit ihrem Beitrag zum Vereinsleben zu erscheinen.

Eine Frohe Tanzsaison!

Übers.: P. Voß

